
Jegyzőkönyv
A Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági és Sport Bizottság 

2017. május 16-i 
NYILVÁNOS üléséről 

Az ülés helye: Budaörsi Polgármesteri Hivatal II. emelet nagyterem (2040 Budaörs,
Szabadság út 134.)

Jelen voltak: dr. Bakó Krisztina elnök, Becz György, Császárné Kollár Tímea, Löfler
Dávid, Simándi  Szelim és Stift  Nándor képviselők, Spányik József  nem képviselő
bizottsági tag.

Igazoltan távol voltak: dr. Czuczor Gergely és Matuszkáné Papp Ilona Marian nem
képviselő bizottsági tagok.

Jelen voltak továbbá:  Biró Gyula alpolgármester,  dr.  Molnár Gábor képviselő,  dr.
Molnár  Bernadett  aljegyző,  Vágó  Csaba  kabinetvezető,  Erdős  Károlyné  jegyzői
irodavezető,  Lőrincz  Mihály  műszaki  ügyosztályvezető,  Könye  Csilla  költségvetési
osztályvezető,  dr.  Csomor  Sándor  vagyongazdálkodási  osztályvezető,  Karsainé
Kovács Judit köznevelési és közoktatás osztályvezető, Géczy-Gaál Szilvia kulturális
ügyintéző.

Jegyzőkönyvvezető: Biró Ágnes  

dr. Bakó Krisztina elnök: Tisztelettel köszönt mindenkit a Közoktatási, Művelődési,
Ifjúsági  és  Sport  Bizottság  ülésén!  A  Bizottság  9  tagja  közül  7  tag  jelen  van,
megállapítja, hogy a Bizottság határozatképes, az ülést 1610 órakor megnyitja. 

Jegyzőkönyv-hitelesítőnek  felkérte  Stift  Nándor  képviselő  tagot,  aki  jelezte,  hogy
vállalja a feladatot.  

A Bizottság 7 egyhangú igen szavazattal támogatta, hogy Stift Nándor képviselő tag
legyen a mai ülés jegyzőkönyvének aláírója.  

Napirendhez:

dr.  Bakó  Krisztina  elnök:  tájékoztatta  a  Bizottságot,  hogy  a  kiküldött  meghívó
szerinti I.  Testületi hatáskör:  7.) A BDSE kérelme c. napirendhez nem érkezett be
anyag, ezért javasolja levenni napirendről. 
A Bizottság  a  napirendről  való  levételi  javaslatot  7  egyhangú  igen  szavazattal
támogatta.

Javasolja  napirendre  venni  a  Hivatal  részéről  érkezett  „Együttműködési
megállapodás - Heimatmuseum és Városi Régészeti Kiállítással a Kubinyi Ágoston
pályázata benyújtásához. (múzeumi intézmények szakmai fejlesztése)” c. sürgősségi
előterjesztést. 
A Bizottság a javaslatot 7 egyhangú igen szavazattal támogatta.
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Javasolja továbbá, hogy a meghívó szerinti I. Testületi hatáskör: 5.) Javaslat Szakály
Mátyás  Pedagógus  Emlékérem  odaítélésére c.  napirendi  pontot  zárt  ülésen
tárgyalják és sorrendileg a nyilvános ülés után.
A Bizottság a javaslatot 7 egyhangú igen szavazattal támogatta.

Miután  egyéb  észrevétel,  javaslat  nem  érkezett,  feltette  szavazásra  a  kiküldött
meghívó  szerinti  napirendet,  a  fentiek  szerint  elfogadott  módosításokkal  együtt,
melyet a Bizottság 7 egyhangú igen szavazattal elfogadott. 

39/2017. (V.16.) KMISB sz.  határozat

Napirend és jegyzőkönyv aláíró megválasztása

A. Jegyzőkönyv aláíró megválasztása

Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testületének  Közoktatási,  Művelődési,
Ifjúsági és Sport Bizottsága úgy dönt, hogy Stift Nándor képviselő tagot választja
meg, a jegyzőkönyv bizottsági tag aláírójának.  

B.
Napirend:
NYILVÁNOS ülés:

I. Testületi hatáskör:

1.) Budaörs Város Önkormányzat 2016. évi költségvetésének végrehajtásáról szóló
beszámoló

2.) A Budaörsi Csicsergő Óvoda intézményvezetői pályázatának elbírálása
3.)  Javaslat  a  Budaörs  Város  Önkormányzat  fenntartásában  működő  óvodák

óvodapedagógusait  megillető  pótlékok  meghatározásáról  szóló  8/2016.(II.26)
önkormányzati  rendelet  módosítására,  valamint  a  módosításhoz  szükséges
fedezet biztosítására

4.) Jelentés az óvodai beiratkozásokról, intézkedés kezdeményezése az év közbeni
jelentkezések kezeléséhez 

5.) A Tankerületi Központokkal kötött „Vagyonkezelési Szerződés” szerint benyújtott
2017. évi felújítási igények és karbantartási, pótlási terv elfogadása

II. Bizottsági hatáskör:

6.) A Múzs-Art Művészeti Egyesület módosító kérelme

I. Testületi hatáskör:

7.) Együttműködési megállapodás - Heimatmuseum és Városi Régészeti Kiállítással
a  Kubinyi  Ágoston  pályázata  benyújtásához.  (múzeumi  intézmények  szakmai
fejlesztése)
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I. Testületi hatáskör:
ZÁRT ülés:

8.) Javaslat Szakály Mátyás Pedagógus Emlékérem odaítélésére – ZÁRT ülésen 

Napirend előtti hozzászólás: 

Löfler  Dávid  képviselő:  a  BDSE  kérelmével  kapcsolatban  kérdezi,  hogy  mit
tartalmaz a kérelem, lehet-e erről valamit tudni. Rendben, hogy nem érkezett anyag
és levették napirendről,  de nyilván valami készül.  Lehet-e erről  már valamit  tudni
vagy még titkos? 

dr. Bakó Krisztina elnök: nem tudja, ő sem látott anyagot.

Vágó Csaba kabinetvezető:  válaszában elmondja: a BDSE-én belül  a Röplabda
Szakosztály jelezte, hogy az NB I-be maradásának olyan anyagi akadályai vannak,
amit  most  átmenetileg az önkormányzat  tud  orvosolni,  mert  TAO-s sportág  lett  a
röplabda és ezt majd decembertől tudják finanszírozni. Még pontosan nem tudják,
hogy mennyi lenne az összeg, de szeretnének segítséget kérni az önkormányzattól.
Elvileg  ennek  a  pontos  leírása  még nem történt  meg,  ezért  nem készült  anyag.
Szerinte júniusra a titok ki fog derülni!    

Stift Nándor képviselő: a BDSE elnöksége hozott egy olyan döntést, miszerint nem
májusban  fogják  a  Sportnapot  megtartani,  hanem  szeptemberben.  Jelenleg
beruházás folyik az Árok utcai központban, de a tulajdonosi körrel való beszélgetés
után azt mondták, hogy szeptemberbe olyan állapotba fog kerülni, hogy akkor meg
fogják tudni tartani. 

dr.  Bakó  Krisztina  elnök:  jelzi,  hogy  Béni  Gabriella  szeretné  tájékoztatni  a
Bizottságot,  ezért  kéri  a  jelenlévő  tagokat,  hogy  kézfelemeléssel  jelezzék
egyetértésüket.

A Bizottság jelenlévő tagjai egyhangúlag egyetértettek azzal, hogy Béni Gabriella 2
percben elmondja tájékoztatóját.
  
Béni Gabriella: a Budaörsi Animációs Bázis és Kreatív Tér képviseletében van jelen,
ahol  oktatási  és  projektfejlesztési  tanácsadó.  Szeretné  meginvitálni  a  Bizottság
tagjait hozzájuk, köszönetképpen azért a támogatásért, amit kaptak ahhoz, hogy a
Budaörsi Animációs Bázis és Kreatív Tér megkezdhesse a munkáját. Ezt követően
röviden  ismertette  megfogalmazott  missziójukat,  céljaikat.  Hozzászólása  végén
meghívta  június  09-én  16.00  órára  (Templom  tér  12.  régi  posta  épülete)  a
képviselőket, hogy megtekintsék a Budaörsi Animációs Bázis helyszínét és elmondta,
hogy egy rövid animációs nyílt nap keretében a helyszínen mutatják majd be azokat
a lehetőségeket, amelyeket ez a kulturális központ, kulturális közösség és inkubációs
központ a városnak a jövőben nyújtani szeretne.  Ezt a szóbeli invitálást meg fogják
erősíteni egy írásos meghívóval is és köszöni a lehetőséget. 

dr. Czuczor Gergely nem képviselő bizottsági tag megérkezett. A Bizottság létszáma
8 fő.
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Napirendek tárgyalása: 

I. Testületi hatáskör:

1.) Budaörs Város Önkormányzat 2016. évi költségvetésének végrehajtásáról
szóló beszámoló

Könye  Csilla  költségvetési  osztályvezető:  részletesen  ismertette  az
Önkormányzat 2016. évi költségvetésének végrehajtásáról szóló beszámolót. 

A Bizottság az előterjesztés szerinti  határozati  javaslatot  vita  nélkül,  8 egyhangú
igen szavazattal elfogadta. 

40/2017. (V.16.) KMISB sz.  határozat

Budaörs  Város  Önkormányzat  2016.  évi  költségvetésének  végrehajtásáról
szóló beszámoló

Budaörs Város Önkormányzat Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági és Sport Bizottsága
javasolja  a  Képviselő-testületnek  a  2016.  évi  költségvetés  végrehajtásáról  szóló
rendeletet a melléklet szerint megalkotni.

2.) A Budaörsi Csicsergő Óvoda intézményvezetői pályázatának elbírálása

Karsainé Kovács Judit köznevelési és  közoktatás osztályvezető: ismertette az
előterjesztést,  melynek  kapcsán  kérte,  hogy a  Bizottság  támogassa  a  javaslatot.
Jelezte  a  bizottsági  tagok  számára,  hogy  Veres  Gáborné  pályázó  jelen  van,  ha
valakinek kérdése lenne hozzá.  

A Bizottság az előterjesztés szerinti  határozati  javaslatot  vita  nélkül,  8 egyhangú
igen szavazattal elfogadta. 

41/2017. (V.16.) KMISB sz.  határozat

A Budaörsi Csicsergő Óvoda intézményvezetői pályázatának elbírálása

Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testület Közoktatási Művelődési Ifjúsági és
Sport  Bizottsága  javasolja  a  Képviselő-testületnek,  hogy  a  Budaörsi  Csicsergő
Óvoda intézményvezetői feladatainak ellátására 2017. augusztus 1-jétől 2022. július
31-ig Veres Gábornét bízza meg.
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3.) Javaslat a Budaörs Város Önkormányzat fenntartásában működő óvodák
óvodapedagógusait megillető pótlékok meghatározásáról szóló 8/2016.(II.26)
önkormányzati rendelet módosítására, valamint a módosításhoz szükséges
fedezet biztosítására

Karsainé  Kovács  Judit  köznevelési  és  közoktatás  osztályvezető:  részletesen
ismertette az előterjesztést és kérte a Bizottságot, hogy támogassa a javaslatot.
Elnök asszony kérdésére,  hogy miért  más a meghívón,  illetve  az előterjesztésen
szereplő  cím,  azt  a  választ  adta,  hogy  tekintettel  arra,  hogy  most  már  a
bölcsődékben  is  vannak  pedagógusok,  így  bővítették  a  rendeletüket  az
intézményekben dolgozókra. 

Vágó Csaba kabinetvezető:  kiegészítésként elmondja,  hogy az ismertetés során
elhangzott, mely szerint beáldozzák a jutalmat. A jutalmat nem áldozzák be, anyagi
ösztönzőnek  tekintik  a  jutalmat  is  és  a  pótlékot  is  ebben  az  esetben,  tehát
gyakorlatilag más elnevezés alatt működik ugyanaz. 

Továbbiakban a Bizottság az előterjesztés szerinti határozati javaslatot vita nélkül, 8
egyhangú igen szavazattal elfogadta. 

42/2017. (V.16.) KMISB sz.  határozat

Javaslat  a  Budaörs  Város  Önkormányzata  fenntartásában  működő
intézményekben  foglalkoztatott  közalkalmazottakat  megillető  pótlékok
meghatározásáról szóló 8/2016. (II. 26.) önkormányzati rendelet módosítására,
valamint a módosításhoz szükséges fedezet biztosítására

Budaörs Város Önkormányzat Képviselő–testület  Közoktatási,  Művelődési,  Ifjúsági
és  Sport  elfogadásra  javasolja  a  Képviselő-testületnek  a  Budaörs  Város
Önkormányzata  fenntartásában  működő  intézményekben  foglalkoztatott
közalkalmazottakat  megillető  pótlékok  meghatározásáról  szóló  8/2016.  (II. 26.)
önkormányzati rendelet módosítását a melléklet szerinti tartalommal.

4.)  Jelentés  az  óvodai  beiratkozásokról,  intézkedés  kezdeményezése  az  év
közbeni jelentkezések kezeléséhez 

Karsainé Kovács Judit köznevelési és  közoktatás osztályvezető:  ismertette az
előterjesztést, majd válaszolt a felmerülő kérdésekre.  

dr. Czuczor Gergely nem képviselő bizottsági tag:  mint városi pletyka kapcsán
kérdezi és reméli, hogy nem igaz és van benne demográfiai logika is: - azt jelezte
felé  az  egyik  intézmény  vezetője,  hogy  van  visszaesés  az  óvodáskorú
jelentkezésekben, tehát a létszámát tekintve a korábbi évekhez hasonlóan. 
- A másik szintén pletykaszintű, mert nem látta, nem volt bent, hogy vannak olyan
óvodai  csoportok,  amelyek  fél  létszámmal  működnek  és  biztosan  erre  utalt
osztályvezető asszony az aránytalansággal, hogy vannak kiemelkedő intézmények,
ahova  sorban  állás  van  és  vannak,  ahol  kevésbé  jelentkeznek  a  szülők  a
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gyermekeikkel.  Igaz-e  az,  hogy  vannak  félházas  csoportjaik,  van-e  valami
demográfiai visszaesés a ténylegesen jelentkezettek számába? 
Az iskolában ő tapasztalt ilyet, tehát volt olyan nyolcadikos évfolyam, ahol viszonylag
csekély  volt  a  kibocsátószám,  tehát  az  előző  évhez  képest,  vagy az  idei  évhez
képest, ezeket a demográfiai hullámokat intézményi szinten is megérzik.
Előremutató gondolkodás gyanánt mondja,  hogy a CSOK-nak az áldásos hatását
majd a város is  fogja érzékelni  és gondolja,  hogy ebben az ügyben vannak már
előregondolkodások. Csík Edinával beszélt a minap, aki azt mondta, hogy számtalan
CSOK-os építkezés van most a városba, ami nyilván az intézményhálózatuknak a
terhelését  fogja  majd  próbára  tenni.  Kérdezi  van-e  ebben  az  ügyben  bármilyen
kalkuláció? Tudnak-e készülni rá vagy csak mennek majd előre? Igazából nem látja
ezeknek  a  számát,  de  azt  tudja,  hogy  nagyon  jelentős  a  CSOK-ból  fakadó
építkezéseknek  a  száma  Budaörsön  és  szemmel  láthatóan  gyarapodik  ezáltal  a
város  és  nyilván  a  gyermeket  vállaló  családok  azok,  akik  ezt  előszeretettel
alkalmazzák, tehát ez valamiféle terhelést fog jelenteni a városba. Van-e erre valami
kalkuláció, tudják-e, hogy hány építkezés zajlik jelenleg CSOK-os beruházásként?   

Karsainé  Kovács  Judit  köznevelési  és  közoktatás  osztályvezető:  válaszában
többek között  elmondja: végignézve az elmúlt  éveket ez a 390 körüli  létszámmal
jelentkeztek  mindig  is  a  jelentkezők  számát  illetően.  A  születési  arányok  sem
támasztották alá, mert most is 60, három éves gyermeket még keresnek, mert ennyi
nem jelent meg a beiratkozáskor. Pár jelzés érkezett, hogy nem Budaörsön helyezték
el a gyermeküket, de legtöbbjüket még keresik. A lazábban működő óvodák – ez azt
jelenti, hogy nem 25-en, hanem csak 23-an vannak a csoportba. Félgőzzel működő
óvodai csoportról nem tud, a demográfiai mutatókat pedig figyelik.  

Vágó  Csaba  kabinetvezető:  a  demográfiai  mutatókat  valóban  figyelik,  de
előrejelzéseket  azért  nem  nagyon  tudnak,  mert  több  konzultációjuk  volt
szakemberekkel,  akik  demográfiai  becslést  tudnak végezni  és,  akik  azt  mondták,
hogy  bedobták  a  gyeplőt,  nem  tudnak  olyan  véleményt  megfogalmazni,  például
CSOK-nak a kapcsán, ami bármiféle irányba orientálná a várost. Azt jelezték, hogy a
jelenlegi óvodai kapacitás szükséges és elégséges, viszont miután a CSOK-nak a
sorsát nem nagyon lehetett látni – nehezen indult be, sokan a kudarcáról beszéltek –
de már egyre többen veszik, tudják igénybe venni. Nem tudnak becsülni, nincsenek
hozzá pontos számok. Amit folyamatosan, több éve jeleznek, hogy ami az építésügyi
igazgatási  eljárásban  történik,  az  minden  települést  olyan  sorsra  juttat,  hogy
semmifajta elképzelése nincs arról, hogy a település területén hány darab olyan új
ingatlan épül, ami egy újabb családdal, újabb gyermekekkel gyarapítaná a várost és
igazából  újabb  intézmények  kialakítását  tenné  szükségessé.  Semmilyen
információjuk nincsen erről, de azt lehet látni, hogy a különböző ügyfélfogadásokon
nagyon-nagyon  nagymértékben  megnőtt  azon  ingatlantulajdonosoknak  a  száma,
akik azt jelzik, hogy szerintük nem szabályosan épül a szomszéd ingatlana. Eddig
ezek  elenyésző  számban  voltak,  de  az  utóbbi  időben  ugrásszerűen  megnőtt  és
igazából nincs rálátásuk arra, hogy Érd mit csinál vagy, ha csinál valamit, akkor miért
azt  csinálja!  Ahol  lehet,  ott  megpróbálják  az  érdi  építésfelügyeletnek  a  felsőbb
hatóságát  olyan  együttműködésre  rábírni,  amitől  az  érdi  folyamatok  gyakorlatilag
nem így zajlanak. Tehát, nincs rálátásuk, nincs elképzelésük erről. Eszköztelenek és
ezt korábban is jelezték már,  azaz, ha az építésügy tönkretétele  így zajlik,  akkor
gyakorlatilag  egy településnek  a  közép  és  hosszú  távú  jövőjét  is  alá  tudja  ásni.
Szerinte éppen ezen a határon vannak! 
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A Bizottság miután megvitatta a napirendet, 8 egyhangú igen szavazattal elfogadta
az előterjesztés szerinti határozati javaslatot.

43/2017. (V.16.) KMISB sz.  határozat

Jelentés  az  óvodai  beiratkozásokról,  intézkedés  kezdeményezése  az  év
közbeni jelentkezések kezeléséhez 

Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testület Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági és
Sport  Bizottsága  az  óvodalátogatási  kötelezettség  teljesítése  és  a  városi
feladatellátás biztosítása érdekében engedélyezni javasolja a Képviselő-testületnek,
hogy a fenntartásában működő budaörsi óvodákban a 2017/2018-as nevelési évben
valamennyi óvodai csoport létszáma a törvényi maximumot a fenntartói mértékben
(max. 20 %) meghaladja.

5.)  A  Tankerületi  Központokkal  kötött  „Vagyonkezelési  Szerződés”  szerint
benyújtott  2017.  évi  felújítási  igények  és  karbantartási,  pótlási  terv
elfogadása

dr. Csomor Sándor vagyongazdálkodási osztályvezető: részletesen ismertette az
előterjesztést.

Löfler Dávid képviselő: látja, hogy 2016. december 15-én kelt ez a vagyonkezelési
szerződés, viszont nem emlékszik arra, hogy a Képviselő-testület elé került volna és
itt  most  a mellékletek között  sem látja  ezt  a vagyonkezelési  szerződést.  Kérdezi,
hogy fel lett téve valahova, vagy elérhető valahol, vagy megtekinthető valahol ez a
vagyonkezelési szerződés? 

dr.  Bakó  Krisztina  elnök:  válaszában  elmondja,  hogy  képviselő  úr  biztosan
hiányzott  arról  a testületi  ülésről,  amikor erről  döntöttek,  azaz a 2016. decemberi
testületi ülésen és előtte bizottságok is tárgyalták.  

Vágó  Csaba  kabinetvezető:  a  Tankerületi  Központ  igazgatója  az  előterjesztés
jóváhagyását követően, talán másnap írta alá a szerződést vagy két napon belül, ami
most  ennek  az  előterjesztésnek  az  apropóját  adja,  amiben  egyébként
nagyságrendileg  az  Érdi  Tankerületi  Központ  vagyonkezelésébe  lévő
iskolaépületeiknek a felújítási és pótlási, karbantartási munkálataira az amortizációs
értékből visszaszámított értéket kell ráköltenie egy adott évben. Most, amit elmondott
a  vagyongazdálkodási  osztályvezető  úr,  az  arra  vonatkozott,  hogy  van  egy
szerződés,  amiben  megvan  határozva  egy  számítási  mód  megadásával,  egy
bizonyos összeg, amit évente rá kell költeni az iskoláikra. Igazából azt látják, hogy
ennek van egy menete, mert itt  így csinálja az önkormányzat, a Hivatal:  felmérik,
utána  megtervezik,  utána  megpályáztatják  és  utána  megvalósítják.  Igazából  azt
látják, hogy a megtervezés sem történt meg, amennyire ő tudja és ebben próbálnak
meg segítséget nyújtani, de nem alkalmas az az időintervallum, ami a nyári szünet
ideje alatt rendelkezésre áll, hogy ezt a felújítási munkacsoportot el tudja végezni a
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KLIK, illetve annak a jogutódja. Éppen ezért rendkívül mély aggodalommal figyelik
azt, hogy a nagyon jó karban lévő és szerinte nagyon jó színvonalú iskoláik fizikai
állapota az legalább olyan szintű maradhasson, mint ahogy ezt abban a pillanatban
tapasztalhatták, amikor az állam ezt elvette vagy átvette. Éppen ezért, minden olyan
lépést  megkívánnak tenni  ebben az  ügyben,  hogy a  budaörsi  gyerekek számára
oktatási, nevelési központként működő iskoláiknak az állaga ne romolhasson, főleg
és ráadásul  még azért  sem, mert  erre egyébként  az általuk a KLIK-kel,  illetve  a
Tankerületi Központ vezetőjével aláírt szerződés még kötelezi is a Központot, hogy
ezt megtegye. Ennek a realitását egyre inkább kétkedve fogadják.  

Lőrincz Mihály műszaki ügyosztályvezető:  Löfler Dávid képviselő úrnak mondja,
hogy mindjárt az előterjesztés első bekezdésében szerepel az a határozat, amellyel
a  Képviselő-testület  elfogadta  a  megállapodásokat,  tehát  természetesen  volt  a
Testület előtt, anélkül nem is lehetett volna megkötni. 
A  Műszaki  Ügyosztály  hosszú  távra  is  elkészítette  az  iskoláknak  a  felújítási,
beruházási programjait, tehát, mindig előre készültek a tervek, és próbáltak azzal is
segíteni  az érdieknek,  hogy ezeket  a  terveket,  amiket  tavaly vagy az  idei  évben
elkészítettek, az a rendelkezésükre bocsájtották az érdieknek azzal, hogy ezek azok
a feladatok, amik előkészített állapotban vannak és azt az összeget, amit egyébként
az amortizációs összegből egyébként rá kell fordítani, akkor vegyék figyelembe az
elvégzendő feladatok során. Tehát, minden segítséget megadnak az érdieknek, hogy
az iskolák felújítása határidőben megtörténjen.   

dr. Molnár Gábor képviselő: tájékoztatásul elmondja, hogy Löfler Dávid is jelen volt
az előző Pénzügyi  Ellenőrző Bizottság ülésén, ahol Kapitány Gábor úr ugyan ezt
kérte és a Jegyzői Iroda munkatársa, a PEB ülések jegyzőkönyvének készítője, e-
mailben el is küldte ma ezeket a szerződéseket, mert kapitány Gábor úr sem látta
véletlenül, de most megnézheti. 

Löfler  Dávid  képviselő: nem  volt  akkor  jelen  ő  az  ülésen,  de  megnézte  a
jegyzőkönyvbe és valóban ezt kérte Kapitány Gábor úr és az lett volna a kérése,
mert  rendben,  hogy egy tervezet  itt  volt  a  Képviselő-testület  előtt,  de  arról  nem
kaptak tájékoztatást,  hogy ezt polgármester úr aláírta  vagy,  hogy ez változatlanul
került-e aláírásra. Ismétli: sajnos erről, legalább is ő, semmilyen tájékoztatást nem
kapott.  Akkor ezek szerint ezt változatlanul és akkor ezt meg lehet tekinteni, meg
lehet kapni.
  
dr. Bakó Krisztina elnök: az összes szerződés, amit a város kötött az minidig úgy
megy, hogy a Testület dönt arról, hogy felkéri a polgármester, írja alá, de nem szokott
utána tájékoztatást adni arról, hogy igen, aláírta. Nem is érti a felvetést!

Vágó Csaba kabinetvezető: ennek az egésznek a menetét most egyre kevésbé érti,
azaz ami felé mennek. Tehát, van egy decemberi testületi döntés, ezután valamikor
ez  év  elején  (január  vagy  február  magasságában)  polgármester  úr  kifejezetten
hangsúlyt  helyezett  arra,  hogy  ismertette,  ez  a  szerződés  aláírásra  került.  Nem
nagyon  tud  olyat  mondani  a  praxisukból,  amikor  egy testületi  felhatalmazás  egy
szerződés tervezetével összefüggésben került a Képviselő-testület elé és a testület
elfogadta, hogy attól eltérő szöveggel írtak volna valamit alá. Ha ezt akarja Löfler
Dávid képviselő úr sejtetni, akkor nagyon rossz úton jár! Igazából az, ami az iskoláik
sorsával  kapcsolatos  magatartás  és  attitűd  itt  jellemző  a  KMISB ülései8n,  illetve
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jellemző a Képviselő-testület  ülésein,  hogy nem tudja mi az,  de tartózkodik – ez
szerinte, több mint szánalmas!
  
dr.  Bakó Krisztina elnök:  miután több hozzászólás  nincs,  felteszi  szavazásra  a
határozati javaslatban szereplő I. és II. pontot valamennyi alpontjával együtt egyben,
melyet a Bizottság 6 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett elfogadott.  

44/2017. (V.16.) KMISB sz.  határozat

A  Tankerületi  Központokkal  kötött  „Vagyonkezelési  Szerződés”  szerint
benyújtott 2017. évi felújítási igények és karbantartási, pótlási terv elfogadása

I.

Budaörs  Város  Önkormányzata  Képviselő-testületének  Közoktatási,  Művelődési,
Ifjúsági  és  Sport  Bizottság  az  Érdi  Tankerületi  Központ  ügyében  javasolja  a
Képviselő-testületnek, hogy

1. Budaörs Város Önkormányzata, mint tulajdonos ne fogadja el az Érdi Tankerületi
Központ  Vagyonkezelési  Szerződés 19.c.  pontban előírt  és  vállalt  2017.  évre
vonatkozó  „selejtezési,  karbantartási,  felújítási  és  pótlási  tervet”,  sem
tartalmában, sem mértékében, különös tekintettel azért, mert semmilyen felújítást
nem tartalmaz.  

2. Budaörs Város Önkormányzata, mint tulajdonos szólítsa fel az Érdi Tankerületi
Központot, hogy a Budaörs Város Önkormányzatával 2016. december 15-én kelt
Vagyonkezelési  Szerződés  kapcsán  vagyonkezelésbe  vett  iskolaépületek  és
eszközök  kapcsán  a  szerződésben  vállalt  karbantartási,  pótlási  és  felújítási
kötelezettségeinek  -  2017.  szeptember  1-ig  időarányos  mértékben  és  az
Önkormányzatot képviselő, a Polgármester által kijelölt tárgyalóval /tárgyalókkal
egyeztetve - tegyen eleget.  

3. hatalmazza  fel  a  polgármestert  a  vonatkozó  megállapodás  elkészíttetésére,
egyeztetésére és aláírására.

4. kérje  fel  a  Polgármestert,  amennyiben  2017.  június  1-ig  nem  jön  létre
megállapodás  az  Érdi  Tankerületi  Központ  és  Budaörs  Város  Önkormányzat
között a Vagyonkezelői Szerződés alapján a vagyonkezelésbe adott intézményi
vagyon,  2017.  évre  vonatkozó  szükséges  karbantartási,  pótlási  és  felújítási
munkákra,  akkor a  szükséges jogi  lépésekre vonatkozó javaslatát  terjessze a
Képviselő-testület elé.  

II.

Budaörs  Város  Önkormányzata  Képviselő-testületének  Közoktatási,  Művelődési,
Ifjúsági  és  Sport  Bizottság  a  Ceglédi  Tankerületi  Központ  Ügyében  javasolja  a
Képviselő-testületnek, hogy

1. Budaörs Város Önkormányzata, mint tulajdonos állapítsa meg, hogy a Ceglédi
Tankerületi Központ a Vagyonkezelési Szerződés 19. c. pontban előírt és vállalt
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2017. évre vonatkozó „selejtezési, karbantartási, felújítási és pótlási tervet” nem
nyújtotta be, továbbá az első negyedéves adatszolgáltatásnak sem tett eleget.  

2. Budaörs Város Önkormányzata, mint tulajdonos szólítsa fel a Ceglédi Tankerületi
Központot, hogy a Budaörs Város Önkormányzatával 2016. december 20-án kelt
Vagyonkezelési  Szerződés  kapcsán  vagyonkezelésbe  vett  intézmény  és
eszközök  kapcsán  a  szerződésben  vállalt  karbantartási,  pótlási  és  felújítási
kötelezettségeinek  -  2017.  szeptember  1-ig  időarányos  mértékben  és  az
Önkormányzatot képviselő, a Polgármester által kijelölt tárgyalóval /tárgyalókkal
egyeztetve - tegyen eleget.  

3. hatalmazza  fel  a  polgármestert  a  vonatkozó  megállapodás  elkészíttetésére,
egyeztetésére és aláírására.

4. kérje  fel  a  Polgármestert,  amennyiben  2017.  június  1-ig  nem  jön  létre
megállapodás a Ceglédi Tankerületi Központ és Budaörs Város Önkormányzat
között a Vagyonkezelői Szerződés alapján a vagyonkezelésbe adott intézményi
vagyon,  2017.  évre  vonatkozó  szükséges  karbantartási,  pótlási  és  felújítási
munkákra,  akkor  a  szükséges jogi  lépésekre vonatkozó javaslatát  terjessze a
Képviselő-testület elé.    

II. Bizottsági hatáskör:

7.) A Múzs-Art Művészeti Egyesület módosító kérelme

Géczy-Gaál Szilvia kulturális ügyintéző: ismertette az előterjesztést.

Stift Nándor képviselő: kérte, hogy az egyesület részéről ismertessék röviden az új
programot.

dr.  Bakó  Krisztina  elnök:  javasolja,  hogy  „A  Múzs-Art  Művészeti  Egyesület
módosító  kérelme” c.  napirendi  pont  tárgyalása  során, hozzászólási  lehetőséget
biztosítsanak az egyesület képviseletében megjelent Tövispataki Beáta részére. A
Bizottság a javaslatot 8 egyhangú igen szavazattal elfogadta.  
  
45/2017. (V.16.) KMISB sz.  határozat

Hozzászólási lehetőség biztosítása Tövispataki Beáta részére

Budaörs  Város  Önkormányzatának  Közoktatási,  Művelődési,  Ifjúsági  és  Sport
Bizottsága úgy dönt, hogy  „A Múzs-Art Művészeti  Egyesület módosító kérelme” c.
napirendi pont tárgyalása során, hozzászólási lehetőséget biztosít Tövispataki Beáta
a Múzs-Art Művészeti Egyesület képviselője részére. 

Tövispataki Beáta megköszönve a lehetőséget, röviden ismertette a programot.

A Bizottság ezt követően, az előterjesztett  határozati  javaslatot  8 egyhangú igen
szavazattal elfogadta.
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46/2017. (V.16.) KMISB sz.  határozat

A Múzs-Art Művészeti Egyesület módosító kérelme

1. Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testület Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági
és  Sport  Bizottsága  a  Múzs-Art  Színházi  és  Művészeti  Egyesület  kérelmét
jóváhagyja  és  a  23/2017.  (IV18.)  KMISB  sz.  határozatot  az  alábbiak  szerint
módosítja: 

 28 Múzs-ART Színházi 
és Művészeti Műhely 
Egyesület 

Működési költség 55 000 55 000   

Zenés gyermek 
színházi előadás 
létrehozása

945 000 160 000   

2. Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testület Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági
és Sport Bizottsága felkéri a polgármestert a támogatási szerződés aláírására.

Határidő: 2017. május 31. (szerződéskötés, támogatás folyósítása) 
Felelős: polgármester
Végrehajtást végzi: Polgármesteri Kabinet  (támogatási szerződés megkötése)

Pénzügyi Iroda (utalás)

I. Testületi hatáskör:

7.)  Együttműködési  megállapodás  -  Heimatmuseum  és  Városi  Régészeti
Kiállítással  a  Kubinyi  Ágoston  pályázata  benyújtásához.  (múzeumi
intézmények szakmai fejlesztése)

Vágó Csaba kabinetvezető: részletesen ismertette az előterjesztést.

Továbbiakban a Bizottság vita  nélkül,  8 egyhangú igen  szavazattal  elfogadta az
előterjesztés szerinti határozati javaslatot.
  

47/2017. (V.16.) KMISB sz.  határozat

Együttműködési  megállapodás  -  Heimatmuseum  és  Városi  Régészeti
Kiállítással  a  Kubinyi  Ágoston  pályázata  benyújtásához.  (múzeumi
intézmények szakmai fejlesztése)

1. Budaörs Város Önkormányzata Képviselő-testületének Közoktatási,  Művelődési,
Ifjúsági és Sport Bizottsága javasolja a Képviselő-testületének, hogy az EEMI által
kiírt pályázat benyújtásához kössön együttműködési megállapodást: 
-  a  Jakab  Bleyer  Helytörténeti  Gyűjtemény –  Heimatmuseummal  (2040  Budaörs,
Budapesti út 45.) továbbá 
-  Városi  Régészeti  Kiállítást  működtető:  Régiségbúvár  Ifjúsági  és  Kulturális
Egyesülettel (2040 Budaörs, Jókai u. 9/b)
az alábbi tartalommal: 
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- két fél a múzeum szakmai tevékenységének és fenntartásának támogatására
együttműködik

- projekt lezárását követően a jövőben is együttműködnek 
- pályázó vállalja, hogy további 5 éven keresztül (2022. december 31-ig) évente

legalább 500 ezer forint értékben támogatja partner intézményt. 

A Bizottság, a további napirendi pontot zárt ülés keretében tárgyalta. A zárt
ülésről külön jegyzőkönyv készül.

A zárt ülésen hozott határozatok száma:

48/2017. (V.16.) KMISB sz.  határozat

dr. Bakó Krisztina elnök: megköszönte a bizottsági tagok munkáját és az ülést  1700

órakor bezárta. 

k.m.f.

                     Stift Nándor dr. Bakó Krisztina
bizottsági tag aláíró elnök
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	Lőrincz Mihály műszaki ügyosztályvezető: Löfler Dávid képviselő úrnak mondja, hogy mindjárt az előterjesztés első bekezdésében szerepel az a határozat, amellyel a Képviselő-testület elfogadta a megállapodásokat, tehát természetesen volt a Testület előtt, anélkül nem is lehetett volna megkötni.
	A Műszaki Ügyosztály hosszú távra is elkészítette az iskoláknak a felújítási, beruházási programjait, tehát, mindig előre készültek a tervek, és próbáltak azzal is segíteni az érdieknek, hogy ezeket a terveket, amiket tavaly vagy az idei évben elkészítettek, az a rendelkezésükre bocsájtották az érdieknek azzal, hogy ezek azok a feladatok, amik előkészített állapotban vannak és azt az összeget, amit egyébként az amortizációs összegből egyébként rá kell fordítani, akkor vegyék figyelembe az elvégzendő feladatok során. Tehát, minden segítséget megadnak az érdieknek, hogy az iskolák felújítása határidőben megtörténjen.
	dr. Molnár Gábor képviselő: tájékoztatásul elmondja, hogy Löfler Dávid is jelen volt az előző Pénzügyi Ellenőrző Bizottság ülésén, ahol Kapitány Gábor úr ugyan ezt kérte és a Jegyzői Iroda munkatársa, a PEB ülések jegyzőkönyvének készítője, e-mailben el is küldte ma ezeket a szerződéseket, mert kapitány Gábor úr sem látta véletlenül, de most megnézheti.
	Löfler Dávid képviselő: nem volt akkor jelen ő az ülésen, de megnézte a jegyzőkönyvbe és valóban ezt kérte Kapitány Gábor úr és az lett volna a kérése, mert rendben, hogy egy tervezet itt volt a Képviselő-testület előtt, de arról nem kaptak tájékoztatást, hogy ezt polgármester úr aláírta vagy, hogy ez változatlanul került-e aláírásra. Ismétli: sajnos erről, legalább is ő, semmilyen tájékoztatást nem kapott. Akkor ezek szerint ezt változatlanul és akkor ezt meg lehet tekinteni, meg lehet kapni.
	
	dr. Bakó Krisztina elnök: az összes szerződés, amit a város kötött az minidig úgy megy, hogy a Testület dönt arról, hogy felkéri a polgármester, írja alá, de nem szokott utána tájékoztatást adni arról, hogy igen, aláírta. Nem is érti a felvetést!
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